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Protokół Nr XIII/19 

z XIII sesji  Rady Gminy Mieścisko w dniu 24 października 2019 r. w godzinach od 12.00 do 

14.20 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 

Adn. 1 

 XIII sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady – P.Kamila Mazurek. 

Na wstępie powitała Wójta Gminy – P.Przemysława Renna, radnego powiatowego – 

P.Andrzeja Banaszyńskiego, radnych gminy, Skarbnik Gminy – P.Paulinę Durak, pracowników 

administracji samorządowej, kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych, sołtysów 

wsi i wszystkich przybyłych na dzisiejszą sesję gości. Wśród gości osobno powitała obecnych 

kandydatów na ławników sądowych: P.Jana Kryskowiaka oraz Piotra Podzerka, którzy będą 

wybierani na dzisiejszej sesji. 

(Listy obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowią Załączniki Nr 1 i 2 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że dzisiejsza sesja jest nagrywana i 

transmitowana a klauzula informacyjna jest umieszczona na drzwiach sali sesyjnej. 

 

Adn. 2 

Przewodnicząca Rady celem stwierdzenia quorum poprosiła o potwierdzenie przez radnych 

obecności za pomocą urządzeń elektronicznych. 

Na 15 radnych, na dzisiejszej sesji w tej chwili było obecnych 13 radnych i 2 nieobecnych: 

- radny Tomasz Drożdżyński  

- radna Marta Mączyńska 

(Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Adn. 3 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad dzisiejszej sesji radni i goście 

otrzymali wraz z zaproszeniem. Jednocześnie zapytała czy ktoś wnosi zmiany do 

zaproponowanego porządku ? 

Żadnych zmian do porządku obrad nie zgłoszono. Wobec powyższego odczytała porządek 

obrad XIII sesji Rady Gminy Mieścisko, który stanowi  Załącznik Nr 4 do protokołu. 

Adn. 4 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji był do wglądu w 

biurze Rady Gminy i nikt do niego w międzyczasie nie wniósł zastrzeżeń. W związku z 
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powyższym zaproponowała jego przyjęcie bez odczytywania poddając wniosek pod 

głosowanie. 

Na 13 radnych obecnych na sesji protokół z ostatniej sesji został w głosowaniu przyjęty 

jednogłośnie bez odczytywania. 

Adn. 5 – zapytania sołtysów 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do sołtysów o podchodzenie do  mikrofonu i przedstawienie 

się przed zabraniem głosu. 

- sołtys Popowa Kościelnego – P.Elwira Starosta – zapytała czy można zakluczyć kosze na śmieci 

przy świetlicy gdyż są tam podrzucane śmieci i czy w związku z tym sołtys może zakupić kłódki? 

Podobna sytuacja jest na cmentarzu – busy podjeżdżają i wyrzucają śmieci; 

Adn. 6  

Wójt Gminy – P.Przemysław Renn przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym tj. od 17 września br. do 23 października br. 

(Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej stanowi  Załącznik Nr 5 do protokołu). 

W tym momencie na sesję przyszła radna Marta Mączyńska i od tej chwili na sesji jest 

obecnych 14 radnych. 

 

Adn. 7 

 Przewodnicząca Rady Gminy – P.Kamila Mazurek przedstawiła informację ze swojej 

działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Adn. 8 

 Przewodniczący stałych komisji Rady Gminy przedstawili informacje z prac Komisji w 

okresie międzysesyjnym: 

- radny Roman Kulczyński – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 

Środowiska i Komunikacji: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 3 posiedzenia: 

1) 7 października br. – wspólne posiedzenie Komisji Rady na temat omówienia realizacji 

zadań w ramach rewitalizacji; 

2) 21 października br. – wspólne posiedzenie Komisji na temat zaopiniowania materiałów 

na dzisiejszą sesję; 

3) 2 października br. – Komisja wyjazdowa celem zapoznania się ze stanem technicznym 

i funkcjonowaniem stacji uzdatniania wody i oczyszczalni ścieków na terenie gminy; 

Przewodniczący Komisji omówił przebieg wyjazdowego posiedzenia wskazując na 

wykonane w ostatnich latach remonty i inwestycje w zakresie gospodarki wodno-

ściekowej; 

 

- radny Marian Witucki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 3 posiedzenia, w tym: 2 wspólne: 

1) 7 października br., którego tematem było zapoznanie się z sytuacją w zakresie 

rewitalizacji gminy; 
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2) 21 października br. – tematem było zaopiniowanie materiałów na dzisiejszą sesję; 

 

- 3 października br. – posiedzenie w Gminnej Bibliotece Publicznej, którego tematem była 

kontrola wykorzystania dotacji przez Gminną Bibliotekę Publiczną w Mieścisku oraz 

realizacja planu rzeczowo-finansowego w 2019 roku. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół z przeprowadzonej kontroli wraz z 

wnioskami komisji. 

 

- radny Tomasz Karasiewicz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 4 posiedzenia: 

- 25 września br. – tematem posiedzenia było: 

1) „Zapoznanie z działalnością spółek wodnych na terenie gminy w 2019 roku i 

planowanymi inwestycjami”; 

2) Zapoznanie Komisji z infrastrukturą melioracyjną oraz naturalnymi i sztucznymi 

zbiornikami przeciwpożarowymi na terenie gminy. 

Przewodniczący Komisji zapoznał z przebiegiem posiedzenia. 

- 7 października br. – wspólne posiedzenie Komisji na którym P.Wójt poinformował o 

odstąpieniu od rewitalizacji jednego z partnerów zewnętrznych i wynikających z tego tytułu 

skutków; 

- 9 października br. – tematem posiedzenia było: „Zapoznanie Komisji z informacją na 

temat prowadzonych na terenie gminy inwestycji i remontów, w szczególności związanych 

z programem rewitalizacji i poniesionych na nie nakładów finansowych – przegląd w terenie 

prowadzonych inwestycji i remontów”. 

- 21 października br. – wspólne posiedzenie Komisji, którego tematem było zaopiniowanie 

materiałów na dzisiejszą sesję; 

 

- radna Kamila Chelwing – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i 

Samorządu: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 3 posiedzenia: 

- 7 października br. – wspólne posiedzenie Komisji na temat realizacji inwestycji w ramach 

rewitalizacji; 

- 21 października br. – wspólne posiedzenie Komisji, którego tematem było zaopiniowanie 

materiałów na dzisiejszą sesję; 

- 14 października br. -  posiedzenie Komisji,  z udziałem animatorów „ORLIKA” w Mieścisku 

na temat zapoznania się z ich zakresem obowiązków i wymiarem zatrudnienia oraz 

zapoznanie z ofertą zajęć dla dzieci i młodzieży na kompleksie sportowym „ORLIK”. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła wnioski Komisji z odbytego posiedzenia. 

 

Adn. 9 – Przedstawienie przez Zespół Opiniodawczy opinii o zgłoszonych kandydatach na 

ławników 

Opinię przedstawił Przewodniczący Zespołu – P.Roman Kulczyński. 

(Opinia Zespołu opiniującego kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia przez 

nich wymogów określonych w ustawie stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu). 
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Przewodnicząca Rady zawróciła się do kandydatów na ławników czy chcieliby zabrać głos ? 

Żaden z kandydatów nie wyraził takiej woli. 

 

Adn. 10 – Wybór komisji skrutacyjnej 

Do komisji skrutacyjnej, która przeprowadzi na dzisiejszej sesji tajne głosowanie wyboru 

ławników podano następujących kandydatów: 

- radny Karasiewicz – zgłosił radną Martę Mączyńską, 

- radny Kulczyński – zgłosił radnego Tomasza Kozłowskiego, 

- radna Mączyńska – zgłosiła radnego Marka Piwowarskiego 

Z kolei Przewodnicząca Rady kolejno zapytała kandydatów czy wyrażają zgodę na pracę w 

komisji skrutacyjnej ? 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie skład w/w komisji skrutacyjnej. 

Na 14 radnych obecnych na sesji zaproponowany skład komisji skrutacyjnej w głosowaniu 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Adn. 11 – Wybory w głosowaniu tajnym 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła: „zarządzam przeprowadzenie tajnego głosowania w 

sprawie wyboru ławników” i w związku z powyższym prosiła aby komisję skrutacyjna udała 

się  przygotować karty do głosowania”. Po chwili przerwy Komisja skrutacyjna powróciła na 

salę i radnym zostały rozdane karty do głosowania. Przewodniczący komisji skrutacyjnej – 

P.Tomasz Kozłowski objaśnił sposób głosowania informując, że każdy z radnych otrzymuje 

2 kartki: 

1) do wyboru ławnika do Sądu Rejonowego Poznań – Grunwald i Jeżyce w Poznaniu do 

orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy, 

2) do wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Wągrowcu. 

Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie znaku „x” w kratce obok nazwiska kandydata: 

głosując „tak” opowiadając się w ten sposób za wyborem lub „nie” opowiadając się w ten 

sposób przeciwko wyborowi tego kandydata na ławnika. 

Następnie zgodnie z zapisami statutu gminy Przewodniczący Komisji skrutacyjnej wyczytywał 

kolejno z listy obecności nazwiska radnych, którzy podchodzili do urny, oddawali głos i wrzucali 

do urny kartki do głosowania. 

Po zakończeniu głosowania komisja skrutacyjna zabrała urnę celem przeliczenia głosów, a 

Przewodnicząca Rady zarządziła 10 minut przerwy. 

Po przeliczeniu głosów i krótkiej przerwie komisja skrutacyjna powróciła na salę. 

 

 

Adn. 12 – Ogłoszenie przez komisję skrutacyjną wyników wyborów ławnika do Sądu 

Rejonowego Poznań – Grunwald i Jeżyce w Poznaniu do orzekania w sprawach z zakresu 

prawa pracy i ławnika do Sądu Rejonowego w Wągrowcu. 

 

Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał w pierwszej kolejności protokół komisji 

skrutacyjnej wyboru ławnika do Sądu Rejonowego Poznań – Grunwald i Jeżyce w Poznaniu. 
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W wyniku tajnego głosowania zgłoszony kandydat na ławnika P.Jan Tomasz Kryskowiak  

otrzymał następującą ilość głosów ważnych: 13 „za” i 1 „przeciw”. 

Większością głosów „za” P.Jan Tomasz Kryskowiak został wybrany na ławnika do Sądu 

Rejonowego Poznań – Grunwald i  Jeżyce w Poznaniu do orzekania w sprawach z zakresu 

prawa pracy. 

(Protokół komisji skrutacyjnej wyników głosowania wyboru ławnika do Sądu Rejonowego 

Poznań – Grunwald i Jeżyce w Poznaniu do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy wraz 

z kartkami do głosowania stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu). 

Następnie Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół wyników głosowania 

wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Wągrowcu. 

W wyniku tajnego głosowania zgłoszony kandydat na ławnika P.Piotr Paweł Podzerek otrzymał 

maksymalną liczbę 14 głosów ważnych i tym samym został wybrany na ławnika do Sądu 

Rejonowego w Wągrowcu. 

(Protokół komisji skrutacyjnej wyników głosowania wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w 

Wągrowcu wraz z kartkami do głosowania stanowi  Załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Adn. 13 – Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników 

 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała uchwałę w sprawie wyboru ławników, która stanowi 

Załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Adn. 14 – podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 

 

Projekt uchwały odczytała Skarbnik Gminy – P.Paulina Durak przedstawiając jednocześnie 

wysokości poszczególnych stawek podatku od nieruchomości po zaopiniowaniu przez stałe 

komisje Rady. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali: 

- radny Karasiewicz - „uważam, że jeżeli mamy podnosić podatki to podnosimy wszystkim 

równo. Przedsiębiorcom podatku nie podnosimy, natomiast rolnikom podnosimy do stawki 

maksymalnej, jaką określa GUS.W tym roku wystąpiła susza i uważam, że podatek rolny 

powinien być minimalnie obniżony”; 

- Wójt Gminy – sprostował „my nie podnosimy podatku rolnikom bo to nie należy do 

kompetencji rady gminy. Rada Gminy może jedynie obniżyć”; 

- radny Karasiewicz – „radni mogą ten podatek obniżyć dlatego, że w ciągu ostatnich lat był 

najwyższy, a klęska suszy uważam znacznie obniżyła dochody rolnikom, a cena  żyta która jest 

to ona tak faktycznie nie odzwierciedla ceny wartości tego żyta bo żyta jest mało w tym roku i 

w związku z tym cena jest wysoka. 

- Wójt – wyjaśnił, że to Prezes GUS podaje wysokość ceny żyta do podatku rolnego a nie Wójt, 

czy Rada Gminy. Jednocześnie Wójt zaapelował do radnego o zachowanie pewnej 

konsekwencji, kiedy wcześniej zgłaszał potrzebę dodatkowych inwestycji a jednocześnie 

dzisiaj postuluje o obniżenie podatku; 

- radny Karasiewicz – „jeżeli robimy inwestycje w gminie to robimy dla wszystkich 

mieszkańców, a nie tylko dla rolników”; 
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- Wójt – „oczywiście z inwestycji które wykonujemy mogą korzystać wszyscy mieszkańcy. Jeżeli 

gmina Mieścisko jest gminą typowo rolniczą to rolnicy w znacznym stopniu płacą te podatki, 

co jest obowiązkiem każdego mieszkańca. Wysokość podatku rolnego nie określa ani Rada, ani 

Wójt, tylko Rada co najwyżej może go obniżyć .Ja proponuję nie podejmowanie takiej uchwały 

dlatego nie został taki projekt Radzie przedłożony. Patrząc wstecz to w roku ubiegłym Rada 

Gminy podjęła uchwałę o obniżeniu tego podatku, ale w 3 kolejnych latach już nie. Więc nie 

można powiedzieć, że zawsze ten podatek był obniżany”. 

- radny Kulczyński – „chciałem podkreślić, że nie tylko podatek rolny został podniesiony. Od 

pozostałych gruntów podatek został podniesiony prawie o ponad 20%; 

- radny Karasiewicz – „ja nie mówię, że podatek rolny był zawsze obniżany. W zeszłym roku 

był obniżony tylko dlatego, że była susza. Ja nie mówię że te podatki musimy wszystkim 

obniżać, aczkolwiek nie musimy go podnosić aż w tak wysokim stopniu bo cena 1 kwintala żyta 

wzrosłą w tym roku o 4 zł i myślę podnosząc podatek o połowę tego wzrostu byłoby 

wystarczające”; 

- Wójt – „kolejny raz wyjaśniam, że Rada Gminy nie podnosi podatku rolnego. Tak jak zauważył 

radny Kulczyński w uchwale o podatku od nieruchomości są podatki, które wzrastają, które są 

zachowane na poziomie roku bieżącego oraz takie, które spadają. Generalnie projektując 

naszą politykę podatkową musimy wziąć pod uwagę ogólną sytuację tzn. jeśli mamy 

zaplanowany szereg inwestycji to musimy je pokryć. Pokrywamy je dochodami. Gmina posiada 

podatki, subwencje oraz ewentualnie dotacje lub dochody ze sprzedaży mienia. Sami państwo 

wiecie ile przez ostatni rok różnych pomysłów padało na tej sali w zakresie planowanych 

inwestycji. Jeżeli my mamy umieszczać w budżecie różne inwestycje, które państwo 

proponujecie to musimy znaleźć pokrycie dla tych inwestycji. Jeżeli będziemy podatki obniżać 

to apeluję o to aby zachować umiar w proponowaniu nowych inwestycji, bo nie da się tego 

zrealizować obniżając podatki. Staramy się podatki podnosić tylko w taki sposób aby nie było 

to mocno odczuwane dla mieszkańców i tylko niektóre pozycje podatku od nieruchomości nie 

wzrosną z pewnych obiektywnych przyczyn. Zaproponowałem nie podnoszenie podatku od 

działalności gospodarczej od budynków i gruntów z tego względu, że prowadziłem rozmowy 

na wniosek grupy osób z terenu gminy prowadzących działalność gospodarczą, szczególnie 

handlową, którzy czują zagrożenie dla swojej działalności ze względu na powstający market, 

który będzie prowadził także taka działalność i jest pewne ryzyko dla tych osób spadku ich 

dochodów. Dlatego podatek na rok przyszły zostawiamy na tym samym poziomie. Natomiast 

jeśli chodzi o podatek rolny to my go nie ustalamy, lecz utrzymujemy to co proponuje Prezes 

GUS”. 

- radny Rodzewicz – nawiązał do zmian podatkowych związanych z obniżeniem stawki PIT-u, 

zwolnieniem dla osób do 26 roku życia, co będzie skutkowało obniżeniem dochodów dla gminy 

i może być problem nie tylko przy realizacji inwestycji, ale przy tzw.  wydatkach stałych gdzie 

może być problem czasami ze „spięciem” budżetu. To co P.Skarbnik przekazała na podstawie 

informacji z Urzędu Skarbowego to jest dla gminy mniej prawie 850.000 zł. Za chwile będziemy 

utrzymywać tylko infrastrukturę żeby nie uległa degradacji”. 

- Wójt – „z otrzymanych wyliczeń prognozowany jest spadek dochodów z tytułu podatku PIT, 

w 2020 roku, który należy się gminie o ponad 800.000 zł mniej w stosunku do roku bieżącego”; 

- radna Chelwing – „za chwilę będziemy rozmawiać o podatku od środków transportowych i 

tam mieszkańcom podnosimy podatki. Kwota z podatków nie jest tak znacząca dla naszej 
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gminy, a z kolei jest niesprawiedliwa dla tych ludzi, którzy żyją z firm, którzy prowadzą usługi 

transportowe. Jednym mieszkańcom w podatku od nieruchomości idziemy na rękę, a drugim 

podnosimy i to jest trochę niesprawiedliwe”; 

- Wójt – „prostuję, że nie jest tak, że nie podnosimy podatków. Podatek od nieruchomości od 

pozostałych budynków wzrośnie z 0,38 gr do 0,45 gr i tutaj spodziewamy się największego 

wzrostu. Tam gdzie widzimy zagrożenia proponujemy nie obniżkę ale pozostawienie podatku 

na tym samym poziomie, a tam gdzie zagrożeń nie dostrzegamy proponujemy wzrost”. 

(Dyskusja – BIP – transmisja obrad od 13.15 do 13.24). 

W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości. 

Na 14 radnych obecnych na sesji: 11 głosowało „za”, 1 „przeciw” i 2 „wstrzymało się od głosu”. 

Uchwała w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości została podjęta większością 

głosów. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu). 

Uchwała w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości stanowi Załącznik Nr 11 do 

protokołu. 

 

      Adn.15. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych 

 

  Projekt uchwały odczytała Skarbnik Gminy – P.Paulina Durak. 

      Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na wspólnych     

      komisjach. Jednocześnie zwróciła się na sesji czy są do niego jeszcze zapytania ? 

      W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania projektu    

      uchwały w sprawie podatku od środków transportowych. 

  Na 14 radnych obecnych na sesji: 11 radnych głosowało „za” i 3 radnych było „przeciw”. 

      Uchwała w sprawie podatku od środków transportowych została podjęta większością głosów. 

  (Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu). 

  (Uchwała w sprawie podatku od środków transportowych stanowi  Załącznik Nr 13 do  

      protokołu). 

   Adn.16 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Mieścisko na 2019 rok 

  

   Treść uchwały odczytała Skarbnik Gminy – P.Paulina Durak. Jednocześnie poinformowała, że 

uzasadnienie do projektu uchwały zostało szczegółowo przedstawione na wspólnych 

komisjach. 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  

przez wszystkie komisje. Jednocześnie zapytała czy są jeszcze do niego pytania ? 

W związku z brakiem pytań poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Mieścisko na 2019 rok pod głosowanie. 

   Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

 (Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu). 

  (Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mieścisko na 2019 rok stanowi Załącznik Nr 15 

do protokołu). 
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   Adn. 17 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr  III/12/18 Rady Gminy  

   Mieścisko   z dnia  21 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy   

   Finansowej Gminy Mieścisko na lata 2019-2025. 

   Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Paulina Durak. 

   W/w uchwałę dostosowuje się do uchwały w sprawie zmian w budżecie. 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  

   przez wszystkie komisje. W związku z brakiem pytań na sesji Przewodnicząca Rady  

   przystąpiła do jego przegłosowania. 

   Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

   (Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu). 

   (Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr  III/12/18 Rady Gminy Mieścisko   z dnia  21   

   grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy  

   Mieścisko na lata 2019-2025 stanowi Załącznik Nr 17 do protokołu. 

   Przewodnicząca Rady Gminy o godzinie 13.35 zarządziła 20 minut przerwy. 

   O godzinie 14.02 obrady zostały wznowione. 

 

     Adn. 18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  

    położonych  we Wieli 

    Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 

    Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na wspólnych  

    komisjach i został zaopiniowany pozytywnie. 

    W związku z brakiem pytań na sesji Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod  

    głosowanie. 

    Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

    (Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu). 

    (Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  we Wieli  

    stanowi Załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Adn.19 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej 

w Sarbii 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omówiony na wspólnych 

komisjach i został zaopiniowany pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań na sesji przystąpiła do jego przegłosowania. 

Na 14 radnych uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 

Sarbii w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 20 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Sarbii stanowi 

Załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Adn.20 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w 

rejonie ul.  Św. Wojciecha w Mieścisku 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 

Projekt uchwały był omawiany na wspólnych komisjach i został zaopiniowany pozytywnie. 
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W związku z brakiem pytań na sesji Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości w rejonie ul.  Św. Wojciecha w Mieścisku w głosowaniu została podjęta 

jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 22 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w rejonie ul. Św. Wojciecha 

w Mieścisku stanowi Załącznik Nr 23 do protokołu). 

 

Adn. 21 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Mieścisko 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 

Przedmiotem uchwały jest powiększenie aglomeracji o wieś Wiela. Podjęcie uchwały 

pozwoli w przyszłości możliwość ubiegania się o dofinansowanie ze środków zewnętrznych 

budowy kanalizacji sanitarnej we Wieli. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był  omawiany na wspólnych 

komisjach jednak zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos ? 

O zabranie głosu poprosiła radna Mączyńska – „na wspólnych komisjach pytałam czy można 

w tym projekcie ująć ul.Ruda. Tutaj P.Wójt udzielił mi wyczerpującej odpowiedzi ale z racji 

transmisji sesji, chcąc żeby tę informację usłyszało więcej mieszkańców naszej gminy czy 

mogę prosić P.Wójta jeszcze raz o przedstawienie tej sprawy żeby mieszkańcy ul.Rudej 

mogli wiedzieć dlaczego tej kanalizacji nie ujęto ? 

- Wójt – „objęcie ul.Rudej aglomeracją powoduje, że nie spełniamy wskaźnika, który 

pozwalałby na ubieganie się o dofinansowanie. Niestety jeżeli byśmy mieli budować 

kanalizację na ul.Rudej, to tylko i wyłącznie z własnych środków”; 

W związku z brakiem innych pytań Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania 

projektu uchwały. 

Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała w sprawie wyznaczenia aglomeracji Mieścisko w 

głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 24 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie wyznaczenia aglomeracji Mieścisko stanowi Załącznik Nr 25 do 

protokołu). 

 

Adn. 22 - Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych chciałby wnieść interpelację na piśmie ? 

Żaden z radnych nie wniósł interpelacji. 

Ponadto Przewodnicząca Rady poinformowała, że w okresie międzysesyjnym również 

żadna interpelacja nie wpłynęła pod jej adresem. 

   Adn.23 - Wolne głosy i wnioski 

   - radna Mączyńska – „na jednej z komisji pytałam o możliwość wyznaczenia pasów na  

   ul.Janowieckiej. Czy coś wiadomo w tej sprawie ?” 

- radny Rodzewicz: 

1) zapytał czy jest przewidziany przegląd ubytków powstałych na drogach gminnych ? 
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2) „jest zmieniona ustawa jak chodzi o segregację śmieci, ale podobno jest możliwość 

dofinansowania zbiórki folii, plastiku do końca października. Czy coś wiadomo w tej  

sprawie?”; 

- radny Karasiewicz: 

1) zapytał czy zgłosiła się jakaś firma telekomunikacyjna jak chodzi o rozbudowę internetu 

szerokopasmowego na terenie naszej gminy ? 

2) „jeśli chodzi o zbiórkę odpadów rolniczych typu: folia. Jest to gmina rolnicza i dlaczego nie 

przystąpiliśmy do programu zbiórki odpadów rolniczych: folia i sznurek. Do tego programu 

można przystąpić do końca przyszłego roku”; 

- radna Chelwing – czy znany jest termin kiedy będzie oświetlenie osiedla domków 

jednorodzinnych w Popowie Kościelnym ? 

- radny Witucki – w imieniu mieszkańców Sarbii mamy prośbę o ustawienie przystanku 

autobusowego na żądanie 500 m przed Sarbią przy  drodze do zabudowań co są w polu. W 

tej chwili dzieci kilkuletnie muszą iść 500 m asfaltem, a teren jest nieoświetlony i ruch 

samochodowy; 

- radny Tomasz Kozłowski – zapytał czy byłaby możliwość w przyszłym roku przy 

podejmowaniu uchwały budżetowej pomyśleć o lampach parkowych przy Domu Kultury. 

Tam w soboty i niedziele odbywają się imprezy. Mieszkańcy narzekają na duży hałas i 

dzwonią na Policję. Tam za Domem Kultury jest bardzo ciemno i przydałyby się 2 lampy; 

- radna Mazurek – czy teren kolejowy PKP mógłby trochę uporządkować bo zarastają 

chaszcze ? 

Odpowiedzi na pytania radnych udzielił Wójt Gminy. 

- odnośnie pasów na ul. Janowieckiej – należałoby to powiązać z wcześniej zgłaszanymi 

problemami dot. parkowania na ulicach Mieściska i wówczas zrobić zmianę organizacji 

ruchu; 

- ubytki w drogach – jeśli nie są to duże ubytki to prosimy zgłaszać telefoniczne i postaramy 

się na bieżąco załatać; 

- w sprawie internetu szerokopasmowego – Urząd nie ma takich informacji aby w najbliższym 

czasie na terenie gminy miały być prowadzone inwestycje w zakresie rozbudowy sieci 

światłowodowej; 

- jeśli chodzi o folię rolniczą – Wójt wyjaśnił, że będzie rozmawiał z pracownikiem 

merytorycznym o możliwości utylizacji folii i postara się dać odpowiedź na piśmie; 

- w sprawie oświetlenia na osiedlu domków jednorodzinnych w Popowie Kościelnym 

 - Wójt wyjaśnił, że były prowadzone rozmowy z firmą ENEA Oświetlenie i wszystko 

uzależnione jest od tego czy finanse nam na to pozwolą; 

- przystanek w Sarbii – sprawdzimy gdzie ten przystanek był. Ponieważ jest to droga 

powiatowa musimy zapytać o stanowisko w tej sprawie Powiatu i potem podejmować 

ewentualnie dalsze kroki; 

- w sprawie oświetlenia przy Domu Kultury – będzie to brane pod uwagę w momencie kiedy 

przystąpimy do kolejnego etapu rozbudowy oświetlenia ulicznego; 

- w sprawie uporządkowania terenu PKP – miesiąc temu zostało z Urzędu Gminy 

wystosowane pismo do PKP – Nieruchomości z prośbą o uprzątnięcie terenu, zadbanie o 

zieleń. O część terenów położonych najbliżej dróg dba gmina wykaszając pobocza; 
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- w sprawie dofinansowania zbiórki folii – Wójt wyjaśnił, że we wrześniu br. została przyjęta 

nowelizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, która wymusza na 

wszystkich gminach w Polsce podejście od nowa do problematyki gospodarowania 

odpadami. Na pewno w I kwartale przyszłego roku będziemy przedkładać Radzie nasze 

propozycje. Tam jest dużo różnych zmian, często niekorzystnych dla gmin. 

 

W związku z wyczerpaniem punktów Porządku sesji Przewodnicząca Rady podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła XIII sesję Rady Gminy Mieścisko. 

 

 

  Protokółowała:    Przewodniczyła sesji: 

 

    Inspektor ds. obsługi organów   Przewodnicząca Rady 

    Gminy 

  /Wiesława Kujawa/       /Kamila Mazurek/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


